

Brake Fluid Level:

WARNING: Brake fluid may cause irritation. Avoid contact with skin or eyes. In case of contact, flush thoroughly with water and call a doctor if your eyes were exposed.

Remove the screws (1), the reservoir and diaphragm. Whenever the level is near the lower level mark (3) on the front reservoir, fill the reservoir with DOT 4 BRAKE FLUID from a sealed container above to the lower level. Reinstall the diaphragm and cover (2). Tighten the screw (1) securely.

CAUTION: When adding brake fluid, be sure the reservoir is horizontal before the cap is removed or brake fluid may spill out.

Niveau de liquide de frein:

ATTENTION

- **Le liquide de frein peut provoquer des irritations. Eviter d'en recevoir sur la peau et sur les yeux. Si cela arrivait, nettoyer à grande eau et appeler un docteur si les yeux ont été touchés.**

Déposer les vis (1), le réservoir et le diaphragme. Si le niveau s'approche du repère de niveau inférieur (3) situé sur le réservoir avant, remplir le réservoir de LIQUIDE DE FREIN DOT 4 d'un récipient scellé jusqu'au dessus du niveau inférieur, remettre le diaphragme et le couvercle (2) en place. Bien serrer les vis (1).

PRECAUTION

- **Lorsqu'on rajoute du liquide de frein, s'assurer que le réservoir est bien horizontal avant d'enlever le bouchon, sinon le liquide de frein risquerait de déborder.**